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Tisztelt Vezérigazgató Úr! 
Vegyes érzelmekkel olvastuk a Parkway Irodaház evakuálásáról az érintetteknek szóló levelét, amely 
tagjainktól érkezett meg hozzánk. 
Már az is borzolta érzelmeinket, hogy megfelelő időben nem kaptunk információt az ügyről, de az 
intézkedésre okot adó helyzet végképp felháborított bennünket. Nem értjük, hogy az ország legnagyobb foglalkoztatójaként nevesített vállalatcsoport, a szervezet jelentős és kritikus átalakítása közben hogyan kerülhetett ilyen helyzetbe, amiben felvetődik, hogy nincs biztosítva egyes 
munkavállalók munkavégzésének helye. 
A téma kapcsán a Csoportszintű Érdekegyeztető Tanács azonnali összehívását kezdeményezzük, ahol elsősorban, de nem kizárólagosan az alábbi kérdésekre várunk válaszokat: 

• Hogyan és miért történhetett az meg, hogy ilyen határidővel kellett megtudnia az érintettekneka költözés hírét?• Hogyan történhetett az meg, hogy az érintettek még nem tudhatják, hogy hol lesz az újmunkahelyük.• Mivel ezt feltehetőleg a menedzsment sem tudja biztosan, ez milyen gazdasági, működési,munkaszervezési, biztonsági kockázatokat rejt magában?• Tudható-e, hogy a költözés átmeneti bérleménybe fog megtörténni, vagy végleges helyre?• Ha nem egy helyre kerülnek át a munkavállalók, akkor hol lesz a vállalat, a vállalatokszékhelye?• Mi az oka annak, hogy a szakszervezeteket nem értesítették a tervezett intézkedésről?• Milyen gazdasági előnyökkel jár a Parkway Irodaház bérletének megszűnése, megszüntetése?• A kialakult helyzet kinek a felelőssége?Tisztelettel várom a CSÉT ülés időpontjára vonatkozó javaslatát! 
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